
FAU MØTE 7. NOVEMBER 2022 
REFERAT 
MØTE PÅ SKOLEN 

 
TILSTEDE:  

GJESTER: ASS. REKTOR ERIK MAGNUSSEN 

Marte Thorsteinsen (DMS) 

Margrethe Nordengen Fidjeland (1c)  

Rannveig Zhal-Urke (4a), Lise-Marie J. Jahateh (4c), Henriethe Henriksen (3a), Ingvill Hjerpeseth (2c), Jan-
Øyvind Grung Sture (3b), Amna Zatar (5b),  Rachel Thomas (5 A), Terje Finsrud (7A), Carina Finset (6b), 
Amrina Shoket (6c), Thea Grydeland Ersvik (1a), Mona Johansen (7c), Trine Asskildt (2a), Linda Wüsthoff 
(1c), Lisbeth Hustad (2b), Christophe Brochard (6a), Chau Duong (7b), Gry Eriksen (5c), Eirin Næss - 
Sørensen (1b), Rowene Thakone – Sunthe (1b), Markys Arnet (4b) 
 

MELDT FRAFALL: xxx 

 
 

AGENDA:  
1.GODKJENNING AV INNKALLING OG MØTEPLAN 
Godkjent! 

 

2. SKOLEN INFORMERER 
Rektors kvarter: Utviklingssamtaler 1.nov-10.jan 

Uteleker ons og fre: barn som er lekeledere m/ musikk 

Fn dagen markert i gymsal 

Desember:  
Juleverksted 1-4 trinn I gymsalen 

Gudstjeneste og alternativ samling, fellessamling I gymsalen siste dag. Elevene ferdig 11:30. AKS holder 
åpent. AKS holder også åpent I romjula. Skolen starter 3. januar 

 

 

 

Annerledes dager: Prinsdal vårt nærmiljø (våren), mange på museum, ulike turer, 4. Trinn har avtale på Nøklevann 
2-3 x pr halvår, 1. Trinn trafikkprosjekt. Ulike prosjekter: Mørke dager, mørke netter 

Ikke fast uteskole 



Kulturelle skolesekken. vi får besøk og må dra på besøk. 

Forslag: Erfaringsdeling, hvordan får en klasse det til og ikke en annen. Opp til hver lærer hvor mange turer det blir.  

For faggruppa:  

Innspill fra Margrethe: Stasjonsarbeid feks 12. Min på hver stasjon, fra 1. Trinn, morsomme dager, uteskole feks 2. 
hver uke, leke feks: flyplass, sykehus, vetrinær etc, lage en annerledes dag, Lite turer, se ny lærerplan,  

Svar: skolen jobber med det, ny rektor skal jobbe videre med det fra januar. Gå veien via kontaktlærer. 

 
 

Skolen 70 år:  markere før høstferien neste år 2023. Er i en idéfase. 

Ønsket er at FAU: Fest i skolegården på sommeren, utsmykking av montere , eller andre ting.  

Minner om Foreldreplakat: skolemiljø.  

 
 

Ny rektor Anne Roland, starter 1. Januar  

IPAD førstetrinn: Ladeskap på skolen? 

 

 

Marte Thorstein 

Åpent bibliotek: ons/fre 

Biblioteket fast på timeplanen+ høytlesning, 45 min 2. Hver uke. Bibliotekambassadører fra 5. Trinn, meråpent fra kl. 
8.  5-7 trinn. Åpent i friminutt ons-fre.  

Man, tirs tors fre i AKS tiden.  

Årsplan for biblioteket. Sosiale ferdigheter, sette ut utstillinger etter skolens årsplan.  

 

Gratis hylle: elever kan ta med bøker hjem/bytte hylle. Bokpakke fra deichmann.  

Sende epost til Marte om å få bruke biblioteket på kveldstid.  

 
 

Biblioteket ønsker å tilby kveldsåpent, ved hjelp av å være foreldredrevet.  

Marte har også ansvar for skolehagen, dette er hagen til Fru Nilsen. Peter Tindberg er ansatt i Oslo 
kommune for å ha hovedansvar for skolehagene I kommunen. 
 

 
 



3. NYTT ANGÅENDE INNSAMLING AV MIDLER.  
FAU har ikke lov til å be om kontigent fordi det strider mot gratisprinsippet. FAU kan motta gave, men det skal være 
anonymt.  

Omformulere forespørsel, ikke be om kontigent, men bidrag til klassekasse/fau. Be om klassekasse så overføres det 
til fau fra klassene. 

 

1. ØKONOMISK STATUS 2022/2023 

Ca 48000 kr på FAUkonto 

 
 

2. STATUS FRA ARBEIDSGRUPPENE OG STYRET 
• TRAFIKK: begynne med blanke ark, den løsningen som er nå med drop off sonen fungerer svært dårlig. 

Sendt epost til kommunen; om de kan komme å se. Tegninger fra sist gang, som de skal se videre på. Hva 
er hjertesone prosjektet: en sone rundt skolen som skal være tilrettelagt , minst mulig trafikk nær 
barneskolen. Forslag å male asfalten .  

 
 

• KULTUR OG MILJØ/BIBLIOTEKPROSJEKTET- 7877,70 kr 

Biblioteket. Hva det kan brukes til  

Skolehageprosjektet 

Foredrag for foreldre? Låne auditoriet til Ungdomsskolen.  

Elevene ønsker engelske bøker 

 
 

• FAGGRUPPEN: Innspill fra Margrete, Ladeskap, læringsbrettet bør være på skolen når det ikke er lekser på 
det. Fagkveld: hvordan motivere barna til å gjøre lekser  på en positiv måte. FÅ skolen til å ha gode 
prosesser.  Faggruppa: hvor kan man søke om midler til klasseutflukter.  

 
 

• ARRANGEMENT 

Juleverksted: 1-4 Låne gymsalen 1. Des (via AKS), lyslykt/julekort (3000 kr i fjor). Servere pepperkaker.  

Halloween opplegg via skolen? 

 
 

Julekino: 5-7: 8. Des kl . 1715.  Popcorn/slushmaskin, Rettigheter til å vise film? (Ca 2000 kr) gymsalen 

 
 



Skolen må oppdatere nettsider.  

Kontaktlista, stemmer nå.  

 
 

3. INFORMASJON FRA KFU OG SMU 

Rannveig og Ingvill var på KFU møtet. Gjennom gang av det.  

FAU skal løfte saker til skolemiljøutvalget, for å få vedtak på saker som er viktige. Gode begrunnelser.  

Driftstyret (budsjett), styrer skolen.  

 
 

FAU må ha vedtekter.  

Konkret handlingsplan 

Mer detaljert årshjul 

 
 

4. ÅRSHJUL 
 
 

 
 

5. EVENTUELT 
Teams: to bruker, vi får ikke lagt til resten av FAU i teams.  

Prosjekt: Hjelpe nye førsteklasseforeldre inn i skolen (sjørørverdag) 

 
 

• TILBAKEMELDING FRA FORELDRE:  

 
 

• Fått brev om særskilt språkopplæring til de som takker nei, flere år på rad. Alle 1. og 3/4. Trinns elever blir 
testet på særskilt norsk opplæring. De som ikke har behov for det, får dette brevet uansett. Rektor skal 
sjekke rutinene på dette. Foreldre får forhåndsvarsel på denne testen. Noen får disse brevene årlig. Brevene 
blir sendt ut på tross av hva kontaktlærer sier.  

 
 

• 17. MAI- DET KOM FORSLAG I FJOR OM Å GÅ I BYEN ANNENHVERT ÅR 

Komiteen er satt. Spørsmål fra korpset og koret.  



 
 

• VANGEN TUR: TREFFER DET RIKTIG? ER DET RIKTIG BRUK AV MIDLER FRA 17. Mai NÅR IKKE ALLE 
BLIR MED? BØR DET TILRETTELEGGES FOR DE SOM BARE VIL HA EN OVERNATTING? 

• Argumentet var fordi det skulle være økonomi til ALLE. Ideen med å flytte den.  
• Bør revurderes? Klassene bør få lov til å bestemme hva de vil.  

Det er fjerdetrinnsforeldrene som skal få lov til å bestemme hva 17. Mai pengene skal brukes til. 
Klassekontakten som må jobbe videre med det.  

 

Bidrag: tapte biblioteksbøker går til biblioteket.  

 
 

• TRAFIKKVAKTER- DÅRLIG OPPMØTE; HVA KAN VI GJØRE FOR Å ENGASJERE?  

 
 
Til neste gang:  
Arbeidsgruppene : Konsentrer dere om 2-3 punkter, gi dette til oss så styret kan bringe det videre til møtene med 
skolen.  

 

Neste møte 16. Januar, 6. Mars, 8. Mai, 5. Juni (avslutningsmøte) For å planlegge årsstart neste år. Trafikkvakt, inn i 
førsteklasse, foreldremøter,  

 

Klassefest: 1. Trinn, 7. Trinn,  

 

Invitere ny rektor i januar. Styre ha nytt møte med rektor alene.  

 
Kjøpe julegodt til lærere/AKS! Vedtatt! 
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